
Vragen m.b.t. SB Voortgangsrapportage 1 juli 2021 tm 30 september 2021 programma Vernieuwde Regionale Tramlijn (VRT)

Partij Nr
.

Vraag / Input Antwoord / Reactie

VVD 1 Een technische vraag m.b.t. het weren van taxi's in een 
richting in de Leidscheveertunnel. Waarom is 
tweerichtingsverkeer voor taxi's minder veilig dan 
eenrichtingsverkeer in deze tunnel? Zijn er varianten 
onderzocht om tweerichtingsverkeer voor taxi's in de 
Leidscheveertunnel te behouden en zo ja, welke zijn dat 
dan en hoe zijn deze dan in de overwegingen 
meegenomen?

Vanwege de veiligheid van reizigers en bestuurders en het beperken 
van het risico op stremmingen in het openbaar vervoer is er een 
integrale veiligheids- en doorstromingsanalyse gemaakt van diverse 
varianten ( tweerichtingsverkeer, eenrichtingsverkeer, geen gebruik). 
Deze analyse is een onderdeel van het veiligheidsdossier dat als basis 
dient voor de indienststellingsvergunning om met passagiers te mogen 
rijden. Hierin is vastgesteld wat het effect is van de aanwezigheid van 
overig verkeer (taxi’s, hulpdiensten en ontheffingshouders) op de 
veiligheid en doorstroming van de gecombineerde bus/trambaan. Bij 
deze analyse zijn ook de bij ons bekende incidenten tussen tram, bus 
en taxi meegenomen. 
Volgens de safety board en de Inspectie voor Leefomgeving en 
Transport (ILT) was tweerichtingsverkeer niet veilig genoeg en als er 
incidenten zouden plaatsvinden, waren die te ontwrichtend voor het 
gehele openbaar vervoer in de stad. 
In het nieuwe besluit is de variant gekozen waarin wij de taxibranche 
zoveel mogelijk tegemoet komen als veiligheids-technisch mogelijk is. 
In het nieuwe besluit is een onderscheid gemaakt tussen verkeer in een 
oost-west richting (vanaf Vredenburg naar Westplein) en verkeer in 
een west-oost richting (vanaf Westplein naar Vredenburg). 

PvdD 2 In de Statenbrief wordt gesproken over het streven om de 
twee weken gratis ov ter compensatie rond de feestdagen 
plaats te laten vinden. Ik neem aan dat het vanwege de 
corona situatie pas in 2022 zal plaatsvinden, zoals ook 
elders benoemd wordt?

Ja 2022 is correct.

SGP 3 Graag navragen waarom het blijkbaar één kant op wel 
veilig is voor die taxi’s? Ik snap allebei de keuzes: tunnel 
open en tunnel dicht, maar niet de keuze om dat één kant 
op te doen.

Zie de beantwoording hierboven bij de vraag van de VVD.
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